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Bridge

Picture Description?)

A cobblestone street leads through a stone archway, framed by brick and stone structures, into a sunlit
street scene.

Analysis?)

This photograph captures a cobblestone street viewed through a grand stone archway. The archway,
with its aged stone blocks and decorative details, frames a sunlit street lined with buildings and trees.
The contrast between the shadowed tunnel and the bright street beyond creates a compelling sense of
depth and perspective. The texture of the cobblestones and the weathered surfaces of the arch add to
the image's historic and timeless quality.
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Picture Data

000222 - Bridge

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 05/2012 03/2013 06/2012
Width Height Bits/Color
Original Size 6460 px 4200 px 16
Ratio ca. 1.54 1 —
Exposure 24x36 mm
Location +48.40178, +9.99971

Title (German)

Brucke

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A cobblestone street leads through a stone archway, framed by brick and stone structures, into a sunlit street scene.
    
    
      Eine Kopfsteingepflasterte Straße führt durch einen steinernen Torbogen, der von Backstein- und Steinstrukturen umrahmt ist, in eine sonnenbeschienene Straßenszene.
    
    
      This photograph captures a cobblestone street viewed through a grand stone archway. The archway, with its aged stone blocks and decorative details, frames a sunlit street lined with buildings and trees. The contrast between the shadowed tunnel and the bright street beyond creates a compelling sense of depth and perspective. The texture of the cobblestones and the weathered surfaces of the arch add to the image's historic and timeless quality.
    
    
      Diese Fotografie fängt eine Kopfsteinpflasterstraße ein, die durch einen grossen Steinbogen betrachtet wird. Der Bogen, mit seinen gealterten Steinblöcken und dekorativen Details, rahmt eine sonnenbeschienene Strasse, die von Gebäuden und Bäumen gesäumt ist. Der Kontrast zwischen dem schattigen Tunnel und der hellen Strasse dahinter erzeugt ein überzeugendes Gefühl von Tiefe und Perspektive. Die Textur des Kopfsteinpflasters und die verwitterten Oberflächen des Bogens tragen zur historischen und zeitlosen Qualität der Fotografie bei.
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